
طلبکــاران فوتبــال اردبیــل در
انتظار تسویه حساب مسؤولین با

حیدری
مصاحبه مجید حیدری مالک بلا تکلیف تیم آبی پوشان با برنامه نود

بار دیگر درد دوستداران فوتبال و تیم شهرداری را تازه کرد.
او با بیان گوشه ای از سرنوشت خود به جریاناتی که موجبات انصراف
و یا به نوعی فرار وی از تیم داری در اردبیل را فراهم کرده بودند
،اشاره کرد. مصاحبه او کاملا گزینشی پخش شد چرا که مشخص بود حیدری
زوایای مختلف قضیه را مورد توجه قرار داده و از کسانی که در این
راه ضربات جبران ناپذیری به فوتبال اردبیل وارد کرده اند، اسم
برده بود که با توجه به سیاست برنامه و جلوگیری از هر گونه

اعتراضات بعدی از پخش آن ممانعت شد.
به مرور بخش های مختلف این مصاحبه را مورد بررسی قرار خواهیم
داد. نکته قابل توجه در اول مصاحبه بود که حیدری به صراحت بیان
داشت از سازمان فرهنگی ورزشی شهرداری با وی تماس گرفتند و به او
تکلیف نمودند برای تیم داری و تحویل گرفتن تیم به اردبیل مسافرت

نماید.
چه کس و یا چه کسانی با سابقه دوستی و آشنایی قبلی از مجموعه
سازمان فرهنگی ورزشی با حیدری تماس برقرار کردند ؟ آنها شرایط
حیدری با تیم داری در اردبیل را با همان دعوت تلفنی مورد تایید
قرار دادند ، این اقدام  و این حرکت آنها بر چه معیارهایی از
شناخت قبلی استوار بوده است؟ آنهایی که حیدری را بهترین گزینه
برای اداره نماینده اردبیل در لیگ دسته دوم می دانستند و پای او
را به فوتبال اردبیل باز کردند آیا تا آخر خط و زمان اعلام انصراف
از وی حمایت نمودند و یا خیلی قبل از استعفا، او را مهره ای
سوخته تلقی کرده و پشتش را خالی نمودند؟ بریدن از حیدری و تنها
گذاشتن وی چرا و بر چه اساسی صورت گرفت؟ این ها سؤالاتی است که در
ارتباط با یک جمله حیدری قابل طرح است. لازم است عزیزانی که در
جمله یاد شده مورد خطاب حیدری قرار گرفته اند، برای روشن شدن

افکار عمومی به آنها پاسخ گویند.
حیدری در تماس تلفنی با نگارنده این سطور گفت: هزینه هایی که من
بر اساس اسناد موجود و تقدیمی به سازمان فرهنگی ورزشی انجام داده
ام را تعیین تکلیف کنند. من که کار بدی نکرده و ظلمی را در حق
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فوتبال اردبیل روا نداشته ام. وی افزو. بیش از چهار ماه شبانه
روز زحمت کشیدم و از گلوی خانواده بریده و خرج تیم کردم. روشن
است وقتی که آقایان نمی توانند به موقع به تعهدات خود عمل کرده و
رسما تیم را به نام بنده انتقال بدهند، باید هزینه های انجام

یافته را پرداخت نمایند.
وی گفت: من از بابت هزینه های انجام یافته، به برخی ها در اردبیل
بدهکارم. اگر آقایان مسؤول در آستانه سال نو نسبت به تسویه با
اینجانب اقدام کنند مطمئنا من نیز حق و حقوق اصناف و اماکنی که

از بابت تیم بدهی دارم را پرداخت می کنم.
حیدری در ادامه گفتگو گفت: بعد از پخش برنامه نود تماس های
متعددی با بنده انجام شده است . در میان این تماس ها، هستند
آقایانی که می خواهند چشم بر روی واقعیت ها ببندند و با سؤالات و
زمینه سازی ها دوست دارند همه کاسه کوزه ها را بر سر اداره کل
ورزش و جوانان بشکنند. در حالی که چنین رفتاری دور از عدل و
انصاف است. چرا که در مدت زمانی که مسؤولیت تیم را بر عهده داشتم
اداره کل ورزش و جوانان به تمام درخواست های باشگاه از بابت سخت

افزاری جواب مثبت داده بود.
به هر حال حیدری در انتظار جواب مسؤولین برای تعیین تکلیف هزینه
های انجام یافته است و انتظار دارد برای این که طلب طلبکاران تیم
در اردبیل پرداخت شود آقایان هر چه زودتر به این کار اقدام

بکنند.
 


